
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 9

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 18 diciembre 2023

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:30

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

M  iembros ausentes:  

D. José Luís López Ibáñez
D. Pedro Bermúdez Bolos

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera
AMPA Ceip Vicente Artero 

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (PSOE)(*)
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora(*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 27 DE NOVIEMBRE DE 2023.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  27 de 
noviembre de 2023, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria se procede a la lectura de las contestaciones realizadas 
por los distintos Negociados.
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3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS. 

El Sr. Pablo Ibañez, representante de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, indica 
en relación a la ampliación del carril bici que va desde el Grupo Reyes hasta la rotonda de 
la Cuadra Los Cubos, han dejado de ampliarlo a la altura de mitad del campo de futbol El 
Bovalar. Pregunta a que es debido esto, puesto que es un peligro para todo aquel que 
circule  en bicicleta,  se tiene que bajar  y  cruzar  la  Ctra.  Alcora con el  peligro que ello 
conlleva, sin tener ningún tipo de señalización. A lo que el Presidente contesta que al ser 
ese tramo más estrecho no se puede hacer el carril bici y para poder continuar hay que 
expropiar parte del campo de fútbol y ese es un procedimiento lento.

Reitera el  encendido de las luces de las rotondas de la Avda.  Alcora,  que los 
bordillos  para  acceder  a  la  parada  de  autobús  de  la  Ctra.  Alcora  sean  accesibles, 
previamente con la presencia de un técnico y reitera también la instalación de una señal 
indicando Venta Nova, a esta última petición, el Presidente de la Junta indica que le han 
informado que en breve se instalará.

La Sra. Belén Nager, vocal de alcaldía indica que la acera lateral de la parroquia 
San José Obrero (Camino Viejo de Alcora) está siempre llena de excrementos de palomas, 
lo que la hace intransitable debido a la insalubridad existente, solicita que se limpie dicha 
acera de forma más asidua y  con productos especiales  para la  eliminación de dichos 
excrementos. 

Informa que el solar que hay frente a la entrada del Corte Ingles (Paseo Morella) 
sigue estando sucio y con la valla rota.

En  la  Calle  Borriol  esquina  con  la  Calle  Cabanes,  solicita  que  se  reparchee 
algunos socavones existentes.

Indica que en la Avda. Villarreal, esquina con la calle Adzaneta hay un edificio en 
ruinas, pregunta en que situación es encuentra, si está previsto ejecutar la obra, si existe 
algún tipo de licencia de construcción.

La Sra. Rosa Ejarque, representante del AMPA  CEIP Vicente Artero pregunta 
en cuanto al Plan Edificant, si se va a continuar con la ampliación del colegio si hay fechas 
previstas para ello, a lo el Presidente informa que todo aquello que estuviera programado 
con el anterior Gobierno se continuará haciéndose, que para más información el centro 
escolar debe dirigirse a la propia Concejalía de Educación.

La Sra. Anunciación Lainez, vocal del PSOE, informa que las banderolas de la 
rotonda del Deporte están rotas, por lo que solicita que se quiten o se sustituyan. 

Informa  que  la  parcela  comunitaria  del  Racó  del  Mercader  está  solicita  una 
limpieza y adecuación de la misma, a lo que el Presidente comunica que primero se está 
intentando tramitar correctamente la cesión de dicha parcela al Ayuntamiento para poder 
entrar en la misma y adecuarla. 

En  relación a  la  Unidad  de Ejecución  de Donoso Cortés,  indica  que salió  en 
prensa que se aprobó dicho proyecto  y  Anunciación indica que no pasó por  Junta de 
Gobierno Local, a lo que el Presidente indicó que fue un error de prensa, lo que se había 
hecho había sido la licitación del proyecto. Anunciación comenta que se le debería decir 
algo al  o la periodista, a lo que el Presidente indica que ya se habló con prensa y se 
modificaría en formato digital, no pudiendo hacer nada en relación a la prensa en formato 
papel.
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El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, solicita que la jardinera existente en la Carretera Borriol, justo delante de lo 
que era el “Corte Chino”, sigue sin tener mantenimiento, sin tener cesped en condiciones y 
sin tener riego por goteo, no es así en el caso de la jardinera que está frente al Tanatorio 
Ildum, que dicha jardinera se encuentra en perfectas condiciones.

Hay un tramo de acera por la parte de delante del Tanatorio La Magdalena (a la 
altura del parking) en Ctra. Borriol, que no hay acera, hasta llegar a la gasolinera Bencinas, 
debido a la inexistencia de la misma, debería hacerse una en condiciones. 

En la parte trasera del Tanatorio de la Magdalena, hay dos árboles, concretamente 
de la especie eucaliptus, que están completamente secos, con peligro de que las ramas 
caigan sobre la calzada, solicita que se corten. 

En la misma rotonda de la Ctra. Borriol, que va hacia el Hospital La Magdalena el 
alumbrado es escaso, puesto que es una entrada y salida importante de la Ciudad, debería 
estar más iluminada.

Solicita que se estudie la posibilidad de hacer el víal de servicio que va desde el 
Camí Collet hasta els Mestrets, se debería hacer mas ancho y hacer acera, puesto que hay 
poco espacio para vehículos y peatones, con el peligro que ello conlleva. 

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV. La Choquera, solicita 
que se pongan bancos en la urbanización, concretamente en la calle Molí d’ Oli,  en la 
mitad aproximadamente de dicha calle.

El próximo día 30 de diciembre tienen que hacer unos talleres de Navidad y la 
visita del Cartero Real, están esperando a que instalen un baño y los juegos tradicionales.

Solicita  información  de  cada  cuánto  pasan  por  la  Urbanización  para  hacer  la 
limpieza de las calles.

El Sr. Jesús Pérez,  vocal de alcaldía, informa que la señal luminosa de en el 
paso de peatones, de la Ctra. Borriol, esquina con Madre Teresa de Calcuta, no funciona.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, informa que en 
la Ctra. Alcora, las cunetas están llenas de broza, sobre todo en la zona del puente de la 
autopista, además los carriles bici están llenos de pinocha que apenas se diferencia el 
propio carril bici.

En Benadresa, en la zona donde está el colegio, está lleno de broza las cunetas, 
solicita que se limpien.

Indica que en la Rotonda de la Ctra. Alcora con Cuadra los Cubos hay un trozo de 
acera que no está terminada y llena de broza, puesto que es una entrada a la ciudad 
debería estar en mejores condiciones.

En la Ctra Alcora, a la altura del numero 43 aproximadamente, hay un solar donde 
estacionan vehículos de alquiler de la empresa Avis / Bunget que para poder acceder al 
mismo han puesto una chapa sobre la jardinera y además han puesto una rampa en el 
bordillo para poder acceder también al solar, como detalle no consta licencia de vado y 
pregunta si tiene algún tipo de licencia de actividad.
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Reitera la petición de plantar nuevos árboles en la Cuadra Salera.

Reitera la petición de que en la Cuadra Saboner en lo que era antes la UE-36, al 
final se le indicó que había un proyecto para hacer una media rotonda, puesto que los 
vehículos suben muy fuerte y por allí pasan mucha gente mayor paseando. Reclama una 
solución lo antes posible, como hacer la media rotonda, o poner pivotes verdes o bloque de 
hormigón.

Propone  que  el  solar  que  hay  en  la  calle  Figueras,  que  ahora  mismo  están 
aparcando vehículos, dicho solar es privado y está lleno de socavones y broza, solicita que 
el Ayuntamiento hable con el propietario y que se llegue a un acuerdo para acondicionarlo 
como parking público.

El Sr. Vicent Francesc Sales, Presidente de la Junta de Distrito Oeste informa 
que en la Calle Cronista Muntaner, por la zona de los masets, antes de llegar a la ermita de 
Sant Joan de Riu Sec está en mal estado, lleno de baches, solicita que se repare.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte 
horas y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: x

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: xxxx

Hora inicie/fi:

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

M  embr  e  s a  b  sents:  

D. José Luís López Ibáñez
D. Pedro Bermúdez Bolos

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera
AMPA Ceip Vicente Artero 

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Concejal (PSOE)(*)
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora(*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 27 DE NOVEMBRE DE 2023.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  27  de 
novembre de 2023, per unanimitat dels membres de la Junta.

2°.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària es procedix a la lectura de les contestacions realitzades 
pels diferents Negociats.
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3°.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Pablo Ibañez, representant de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, indica 
en relació a l'ampliació del carril  bici que va des del Grup Reis fins a la rotonda de la  
Quadra Els Poals, han deixat d'ampliar-lo a l'altura de meitat del camp de futbol El Bovalar. 
Pregunta al fet  que és degut això, ja que és un perill  per a tot aquell  que circule amb 
bicicleta, s'ha de baixar i creuar la Ctra. l'Alcora amb el perill que això comporta, sense 
tindre cap mena de senyalització. Al que el President contesta que a l'ésser eixe tram més 
estret no es pot fer el carril bici i per a poder continuar cal expropiar part del camp de futbol 
i eixe és un procediment lent.

Reitera l'encesa de les llums de les rotondes de l'Av. l'Alcora, que les vorades per 
a accedir a la parada d'autobús de la Ctra. l'Alcora siguen accessibles, prèviament amb la 
presència d'un tècnic i reitera també la instal·lació d'un senyal indicant Venta Nova, a esta 
última petició, el President de la Junta indica que li han informat que en breu s'instal·larà.

La Sra. Belén Nager, vocal d'alcaldia, indica que la vorera lateral de la parròquia 
San José Obrer (Camí Vell de l'Alcora) està sempre plena d'excrements de coloms, la qual 
cosa la fa intransitable a causa de la insalubritat  existent,  sol·licita que es netege esta 
vorera  de  forma  més  assídua  i  amb  productes  especials  per  a  l'eliminació  d'estos 
excrements. 

Informa que el solar que hi ha enfront de l'entrada del «Corte Inglés» (Passeig 
Morella) continua estant brut i amb la tanca trencada.

Al Carrer Borriol cantonada amb el Carrer Cabanes, sol·licita que es repartxee 
algunes foradades existents.

Indica que en l'Av. Vila-real, cantonada amb el carrer Atzeneta del Maestrat hi ha 
un edifici en ruïnes, pregunta en què situació és troba, si està previst executar l'obra, si  
existix algun tipus de llicència de construcció.

La Sra. Rosa Ejarque, representant de l'AMPA CEIP Vicente Artero pregunta 
quant al Pla Edificant, si es continuarà amb l'ampliació del col·legi si hi ha dates previstes 
per a això,  a l'el  President  informa que tot  allò que estiguera programat amb l'anterior 
Govern es continuarà fent-se, que per a més informació el centre escolar ha de dirigir-se a 
la pròpia Regidoria d'Educació.

La Sra. Anunciació Lainez, vocal del PSOE, informa que les banderoles de la 
rotonda  de  l'Esport  estan  trencades,  per  la  qual  cosa  sol·licita  que  es  lleven  o  se 
substituïsquen. 

Informa que la  parcel·la  comunitària  del  Racó del  Mercader  està sol·licita  una 
neteja i adequació d'esta, al que el President comunica que primer s'està intentant tramitar 
correctament la cessió d'esta parcel·la a l'Ajuntament per a poder entrar en la mateixa i  
adequar-la. 

En relació a la Unitat d'Execució de Donoso Cortés, indica que va eixir en premsa 
que es va aprovar este projecte i Anunciació indica que no va passar per Junta de Govern 
Local, al que el President va indicar que va ser un error de premsa, la qual cosa s'havia fet 
havia sigut la licitació del projecte. Anunciació comenta que se li hauria de dir alguna cosa 
a l'o la periodista, al que el President indica que ja es va parlar amb premsa i es modificaria 
en format digital, no podent fer res en relació a la premsa en format paper. C
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El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, sol·licita que la jardinera existent en la Carretera Borriol, just davant del que era 
el  “Corte Chino”,  seguix sense tindre manteniment,  sense tindre gespa en condicions i 
sense tindre reg per degoteig, no és així en el cas de la jardinera que està enfront del 
Tanatori Ildum, que esta jardinera es troba en perfectes condicions.

Hi ha un tram de vorera per la part de davant del Tanatori La Magdalena (a l'altura 
del pàrquing) en Ctra. Borriol, que no hi ha vorera, fins a arribar a la gasolinera Bencinas, a 
causa de la inexistència d'esta, hauria de fer-se una en condicions. 

En la part posterior del Tanatori de la Magdalena, hi ha dos arbres, concretament 
de l'espècie eucaliptus, que estan completament secs, amb perill que les branques caiguen 
sobre la calçada, sol·licita que es tallen. 

En la mateixa rotonda de la Ctra. Borriol, que va cap a l'Hospital La Magdalena 
l'enllumenat és escàs, ja que és una entrada i eixida important de la Ciutat, hauria d'estar 
més il·luminada.

Sol·licita que s'estudie la possibilitat de fer la vía de servici que va des del Camí 
Collet fins els Mestrets, s'hauria de fer mes ample i fer vorera, ja que hi ha poc espai per a  
vehicles i vianants, amb el perill que això comporta. 

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV. La Joquera, sol·licita que 
es posen bancs a la urbanització, concretament al carrer Vaig moldre d’ Oli, en la meitat 
aproximadament d'este carrer.

El pròxim dia 30 de desembre han de fer uns tallers de Nadal i la visita del Carter 
Real, estan esperant que instal·len un bany i els jocs tradicionals.

Sol·licita informació de cada quant passen per la Urbanització per a fer la neteja 
dels carrers.

El Sr. Jesús Pérez, vocal d'alcaldia, informa que el senyal lluminós d'en el pas 
de vianants, de la Ctra. Borriol, cantonada amb Mare Teresa de Calcuta, no funciona.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, informa que en la 
Ctra.  l'Alcora,  les  cunetes  estan  plenes  de  brossa,  sobretot  en  la  zona  del  pont  de 
l'autopista, a més els carrils bici estan plens de pinassa que a penes es diferencia el propi 
carril bici.

En Benadresa,  en la zona on està el  col·legi,  està ple de brossa les cunetes, 
sol·licita que es netegen.

Indica que en la Rotonda de la Ctra. l'Alcora amb Quadra els Poals hi ha un tros 
de vorera que no està acabada i plena de brossa, ja que és una entrada a la ciutat hauria 
d'estar en millors condicions.

En la Ctra l'Alcora, a l'altura del numere 43 aproximadament, hi ha un solar on 
estacionen vehicles de lloguer de l'empresa Avis / Bunget que per a poder accedir al mateix 
han posat una xapa sobre la jardinera i a més han posat una rampa en la vorada per a 
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poder accedir també al solar, com a detall no consta llicència de gual i pregunta si té algun 
tipus de llicència d'activitat.

Reitera la petició de plantar nous arbres en la Quadra Salera.

Reitera la petició que en la Quadra *Saboner en el que era abans la UE-36, al final 
se li va indicar que hi havia un projecte per a fer una mitja rotonda, ja que els vehicles 
pugen molt fort i per allí passen molta gent gran passejant. Reclama una solució al més 
prompte possible, com fer la mitja rotonda, o posar pivots verds o bloc de formigó.

Proposa que el solar que hi ha al carrer Figueras, que ara mateix estan aparcant 
vehicles, este solar és privat i està ple de foradades i brossa, sol·licita que l'Ajuntament 
parle amb el propietari i que s'arribe a un acord per a condicionar-lo com a pàrquing públic.

El Sr. Vicent Francesc Sales, President de la Junta de Districte Oest informa que 
al Carrer Cronista Muntaner, per la zona dels masets, abans d'arribar a l'ermita de Sant 
Joan de Riu Sec està en mal estat, ple de sots, sol·licita que es repare.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores i 
trenta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de 
la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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